
Referat af bestyrelsesmøde i DKeF, 
den 21. maj 2023 kl. 10 – 16 i Nyborg  

 

 

Deltagere:  

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Svend Jørgensen, Michael Zimmermann 

og Thomas Jensen. 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Afbud: Bjarne Petersen og Bo Overgaard, DIF 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Nyt fra konsulenten 

Bo Overgaard fra DIF delta-

ger under dette punkt. 

 

-Oplæg og drøftelse af proces-

mål 2024/25. Bilag vedlagt. 

 

 

 

 

 

 

-Medlemsformer i klubberne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Procesmålene blev gennemgået og dis-

kuteret. Kommentarer: 

 

Spor 1.  

Bestyrelsen drøftede fortolkning af resul-

tatmål og var enige om, at der måles ak-

kumuleret fra år til år.  

 

 

Spor 2. 

Hvordan ser vi på medlemsformer? Be-

styrelsen er indstillet på at ”høste de 

lavthængende frugter” i klubberne ved at 

hjælpe af at rekruttere potentielle med-

lemmer. Det er ofte personer der spiller i 

privat regi, lejer sig ind på banerne eller 

tidligere keglespillere. Dem skal vi give 

et attraktivt tilbud, så de ser fordelen i 

at blive medlemmer. Niklas og Katja be-

skriver en ”pakke” der giver nogle for-

skellige eksempler. 

 

Spor 3 

Niklas og Katja indsamler materiale for 

at kunne aflæse resultatmålet på om mi-

nimum 20% af medlemmerne deltager i 

konkurrencerelateret aktivitet udbudt af 

DKeF, minimum 1 gang om året.  

 

Drøftelse af stævner (nålestævner, fami-

liestævne og begynderstævne). 

 

Bestyrelsen vil gerne understøtte disse 

stævneformer. Derfor overvejes en un-

 

 

 

 

Katja retter til 

så bestyrelsen 

kan godkende 

den 27. Au-

gust. Bo fra 

DIF inviteres 

med. 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja laver et 

forslag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja udarbejder 

liste. 

 

 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja laver ret-

ningslinjer til 

bestyrelsen 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Strategi 2022-23 

-Spørgeskema til spor 1 

 

 

derstudsgaranti til de klubber der afhol-

der stævnet. Garantien går ud på at ar-

rangørklubben får dækket sit underskud, 

hvis arrangementet etableres efter nogle 

faste retningslinjer. Disse retningslinjer 

beskrives på et af de kommende besty-

relsesmøder. Et af principperne for en 

underskudsgaranti kunne være, at hvis 

en tilbagevendende begivenhed giver 

underskud, så stoppes garantien efter 2-

3 år.  

 

Særligt for nålestævnerne gælder det, at 

det ikke er et DKeF arrangement. Det er 

klubberne selv der står for at afholde nå-

lestævner, men DKeF sørger for nåle og 

giver en underskudsgaranti, hvis stæv-

net arrangeres efter de beskrevne ret-

ningslinjer. 

 

Familiestævne og begynderstævnet er 

DKeF arrangementer. 

 

Katja tilretter procesmål og sender det 

ud, så dokumenterne kan gennemgås på 

bestyrelsesmødet den 27. august og en-

delig godkendes. 

 

 

Resultatmål i spor 1 i 2023 lyder:  

Minimum 70 % af alle klubber skal, op-

leve at DKeF er ”tæt på klubberne”, at vi 

er let tilgængelige og synlige. 

 

For at kunne måle det, bliver der udar-

bejdet et spørgeskema til formændene i 

klubberne der blev gennemgået og tilret-

tet.  

 

Katja retter spørgeskema til og henter 

sparring hos DIF-analyse. Efter bestyrel-

sens godkendelse sættes spørgeskemaet 

op i Enalyzer og sendes ud til klubbernes 

formænd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja tilretter 

procesmål og 

sender til god-

kendelse i be-

styrelsen 

 

 

Katja arbejder 

videre med 

spørgeskema 

Pkt. 2. Nyt fra Formanden 

Marita Geinitz 

-Weekendmøde den 10-11. juni 

-Rollefordeling i bestyrelsen 

 

 

Marita fortalte om aftalen med Torben 

Bundgaard, der er proceskonsulent. Der 

er lavet en aftale med Torben om en for-

beredelsesopgave til mødet samt en op-

gave under- og efter mødet.  

 

Endelig dagsorden til den 10. juni blev 

formuleret. 

 

 

Katja koordi-

nerer med 

Torben Bund-

gaard 

 

 

Katja sender 

program ud til 

de tilmeldte. 



 

Vi er nødt til at skærpe overfor vores ud-

valg at de skal prioritere weekendmø-

derne. Der er desværre mange afbud.  

  

 

Bestyrelsens rollefordeling blev gennem-

gået og der blev lavet et nyt forslag med 

udgangspunkt i det bilag Thomas Jensen 

har sendt rundt.   

 

På selve dagen den 10. juni fordeler be-

styrelsen sig sammen med udvalg:  

Elite: Niklas og Bjarne 

TU: Michael og Thomas  

Marita, Marianne tager til reception. 

 

Dagsordenen til bestyrelsesmødet den 

11. juni koordineres efter mødet i dag. 

 

Katja giver 

hotel Medio 

besked om 

nyt antal. 

 

 

Marita giver 

Bjarne be-

sked. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja laver 

dagsorden. 

Pkt. 3. Næstformand og kas-

sér Niklas Rejnstrup 

-Opfølgning økonomi 

-Evaluering af årsmøde 

-Ansøgning om køb af nye kug-

ler (bilag) 

 

Niklas gav en kort status på økonomi.  

 

Pokalturneringen er i kommende sæson 

som noget nyt landsdækkende og det 

har hidtil været sådan, at et landsdæk-

kende arrangement giver kørepenge. Det 

kan godt blive rigtig meget kørsel og 

derfor drøftede bestyrelsen muligheden 

for at ændre i kørselstilskud. Bestyrelsen 

lægger op til at broen betales (svarende 

til at køre over broen samme dag med 

en brobizz) og at klubberne selv betaler 

kørsel i bil op til 100 km. Over 100 km 

dækkes kørsel af DKeF med 1 kr. pr km.  

Udgangspunktet er at TU har samme 

budget som sidste år til pokalturneringen 

og at det er TU´ s ansvar at få disse 

midler til at række.  

  

Evaluering af årsmøde: 

Bestyrelsen var generelt tilfredse med 

årsmødet. Ærgerligt vi ikke nåede de 

workshops vi havde planlagt, det må vi 

tage højde for næste år. Vi skal huske at 

få skrevet morgenmad på indbydelsen 

næste år – det var der lidt tvivl om.   

 

Kommentarer fra debatten på årsmødet 

håndteres den 10. juni sammen med ud-

valgene. Mange af kommentarerne skal 

videre i de respektive udvalg.  

 

Bestyrelsen drøftede rimeligheden af at 

sjællandske klubber skal betale kørsel og 

bro til årsmøde, nu når det ligger på Fyn. 

 

 

Niklas giver 

TU besked om 

kørsel og om 

at tilrette 

handleplanen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas booker 

stedet til næ-

ste år og 

Katja spørger 

Jan Donde om 

dirigentrollen.  

Behandles den 

10. juni på 

møde med 

udvalg. 

 

Det skal 

fremgå af in-

vitationen 

næste år. 



Enighed om at DkeF giver broafgift til de 

sjællandske klubber (svarende til at køre 

over broen sammen dag med en brobizz) 

 

Deltagerliste skal sendes ud digitalt til 

alle næste år, så vi ikke behøver printe 

og dele ud på dagen.  

 

Ansøgning om køb af nye kugler: Der er 

kommet en ansøgning til udviklingspul-

jen fra Kegleklubben Esbjerg om indkøb 

af nye kugler til kegleanlægget. Ansøg-

ningen afvises da der ikke er noget ud-

vikling i den.  
 

Facebook: 

Hvad kan/bør DKeF lægge på vores face-

book siden fra klubber?  

Kan vi eksempelvis lægge en invitation 

til en reception på facebook for en klub 

vel vidende, at vi så skal gøre det 

samme for alle de andre klubber? Besty-

relse mener ikke at vi skal dele en så-

dan. Vil hellere have at klubberne selv 

deler det på deres facebook side. Hvis 

det er en aktivitet i keglesporten som fx 

stævne, så kan DKeF gerne dele det.  

 

Digitalisering: 

Niklas har undersøgt markedet og der er 

ikke nogen der kan give os den samlede 

løsning. Derfor har vi valgt at arbejde vi-

dere med Clubpeople. Der bliver afholdt 

et møde i juni med en udvikler, så siden 

blive udviklet i løbet af efteråret. 

 

Vi søger initiativpuljen for at få dækket 

nogle af udviklingstimerne.  

 

Vi skal være opmærksomme på at få se-

niorerne ind på kegleportalen også. 

 

Vi vil gerne have en liste over ”hvem der 

gør hvad” når et udvalgsmedlem stop-

per. Hvad har de adgang til og hvem 

skal slettes hvor?  

 

 

 

 

 

Katja noterer 

det. 

 

 

Niklas giver 

besked. 

 

 

 

 

 

 

Katja giver 

besked 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas og Mi-

chael deltager 

i mødet. 

 

 

 

 

Katja spørger 

i DIF om 

deadline. 

 

 

 

Katja laver et 

udkast. 

Pkt. 4. Næstformand Mari-

anne Jensen 

-DIF-årsmøde  

-Åbent Hus status 

-DM-ungdom 

-Netværksmøde ungdom 

 

 

DIF-årsmøde var en spændende ople-

velse og flere fra bestyrelsen burde være 

med og opleve det næste år.  

 

Facebook kursus: 

 

 

 

 

 

 



For meget statistik og for lidt “hands on” 

og han skal ikke profilere sig selv så me-

get. Det skal tilpasses til næste gang.  

 

DM-ungdom: 

Der er købt to nye vandrepokaler til pi-

ger og drenge u 18. Marianne vil gerne 

have lov til at købe to pokaler til U 14 

også, da de gamle er udfyldt.  

 

Netværksmøde for ungdom: 

Der var en instruktør der fortalte om 

håndtering af børn med særlige behov, 

Næste gang er temaet trænerkursus. 

 

Der er møde i underudvalget den 3. juni 

hvor næste sæson planlægges.  

 

Katja følger 

op med Face-

book instruk-

tøren. 

 

 

Marianne kø-

ber pokaler 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 5. Thomas Jensen 

-Status på kommunikation 

-Instruktør/mentorkursus 

 

 

Vi følger planen for 2 kvartal:  

-Rækkevidden på opslaget med Tobias 

Jensen var 49000 mennesker. 

-VM Classic prioriteres i øjeblikket. 

-Filmen fra OK kommer ud sidst i maj 

 

Instruktør/mentorkursus: 

Ros til mentorkursus for at være opbyg-

get som tre steps og ikke kun til nybe-

gyndere.  

Vi skulle have lavet grupperne på for-

hånd, så vi undgår at der går for meget 

hygge i det og vi holder en mere seriøs 

stemning. 

 

Flere deltagere gav klart udtryk for at de 

ikke kunne se sig selv som instruktør.  

Formålet med kurset er at D.Ke.F skal 

uddanne keglespillere til B-instruktører 

så de kan bruges i de klubber som øn-

sker at få besøg af en instruktør. Der la-

ves en officiel liste med navne på dem 

der bliver uddannet. De personer der til-

melder/deltager i kurset skal vide at det 

forventes af dem ved tilmelding. 

  

Marianne og Thomas arbejder videre 

med konceptet, så der i nær fremtid kan 

afholdes endnu et kursus. 

 

Familiestævnet:  

Thomas fremlagde budget for familie-

stævne 2023. Minimumskravet er at der 

skal være tilmeldt 20 spillere pr sted for 

at det kan gennemføres. Der skal være 

et symbolsk gebyr på 30 kr. pr deltager, 

 

 

Thomas laver 

opslagene. 

 

 

 

 

Thomas og 

Marianne 

samler op 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas læg-

ger op til at 

det er Bjarne 

der skal over-

tage stævnet. 

 



for at vi sikrer at folk møder op hvis man 

tilmelder sig.  

 

Streaming: 

Der skal findes nye frivillige til stre-

aming, hvis ambitionsniveauet skal vide-

reføres næste år. Rekruttering af nye fri-

villige lægges ud til klubber 

 

Der skal investeres i hardware, så der 

kan streames på to baner på en gang. 

Budget fremlagt. 

 

Børnefødselsdage: 

Som alternativ til de dyre ekstravagante 

fødselsdagsløsninger for børn, kan vi til-

byde at teste et koncept til klubber kan 

holde børnefødselsdage for særlige mål-

grupper.  

 

De resterende bilag til punktet udskydes 

til dagsordenen den 11. juni. 

 

 

 

Thomas følger 

op 

 

 

 

Thomas sør-

ger for indkø-

bet. 

 

 

Thomas går 

tilbage og ud-

dyber ideen 

 

 

 

 

Pkt. 6. Svend Jørgensen 

-Banekonsulenter 

-Dommere 

-Godkendelse af tekniske be-

stemmelser i Bohle  

-Nyt banekontrolskema 

 

 

Der har været møde i Odense med alle 

tre banekonsulenter. De vedhæftede ba-

nekontroldokumenter er lavet i samar-

bejde med LOA og banekonsulenterne.   

 

Niklas efterspørger et nyt logo på bane-

kontrolskemaer. Ellers fint. 

 

Tekniske bestemmelser og banekontrol-

skema er fine.  

 

Svend siger, at man herefter i gang med 

Classic delen.  

 

Nation Cup:  

DKeF sørger for spilletrøjer og trænings-

dragter. Der indkøbes nyt tøj til alle 

kredse. Alle spillere har D.Ke.F trænings-

bukser og T-shirt på ved indmarch. 

 

Dommere:  

Bliver der fulgt op på dommerne og det 

generelle niveau på vores dommere?  

 

Der må gerne snart holdes et dommer-

møde da det er længe siden sidst og så 

skal der gerne uddannes nogle nye dom-

mere.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Svend følger 

op med logo 

 

 

 

 

 

 

 

 

Svend følger 

op. 

 

 

 

 

 

Svend taler 

med Daniel 

 

 

 

 



Er det overhovedet en dommeropgave at 

rejse keglerne, hvis der opstår en udfor-

dring?  

Pkt. 7. Michael Zimmermann 

-Status turneringsudvalg 

 

 

 

-3 mandshold 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Forretningsorden for TU 

 

 

 

-Proportioner for nålestævner 

 

 

Der har været møde i det nye TU og her 

blev der talt om spilleregler.  

 

Der er udarbejdet protokollat til 3 

mandshold der er blevet udarbejdet som 

tillæg til spilleregler for Sjælland og Jyl-

land.  

 

TU diskuterer flytning af kampe. Eneste 

regel er at en kamp skal være afviklet 

inden sæsonen er slut. Det vil TU gerne 

skærpe, men der er ikke taget stilling til 

formulering af regler endnu.  

 

Michael taler med TU om forretningsor-

den den 10. juni.  

 

 

Grunden til at der ikke er propositioner 

for nålestævner er, at det ikke er et offi-

cielt DKeF arrangement. Der laves pro-

positioner for ungdom.  

 

Den nye turnering i kegleportalen. Allan 

Mortensen vil gerne lave et kursus for 

det nye TU, så de kan få en oplæring i 

hvordan man laver turneringen. 

 

 

Spilleregler 

sendes snart 

ud. 

 

 

 

 

 

Drøftes på et 

kommende TU 

møde. 

 

 

Michael taler 

med TU den 

10. juni 

 

 

Punktet blev 

behandlet i 

punkt 1.  

 

 

Michael koor-

dinerer med 

TU og Allan M. 

Pkt. 8. Bjarne Petersen 

 

Deltog ikke i mødet.  

Pkt. 9. Næste møde 

 

10. juni med udvalg (afbud fra Svend 

Jørgensen)   

 

11. juni uden udvalg (afbud fra Svend 

Jørgensen og Bjarne Petersen) 

 

 

Pkt. 10. Eventuelt Nyeste forretningsorden for DKeF lægges 

på hjemmesiden hurtigst muligt.  

Katja. 

 

 


